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10 dages forespørgsel om pårørenderåd på kommunens botilbud 

Af Rådmandens redegørelse til Venstre af den 18. november 2020, fremgår det at der på 

grund af coronasituationen ikke har været afholdt pårørenderådsmøder på Stautruphus. 

Det pårørende er imidlertid ærgerlige over, at møderne har været aflyst, da de kunne afvikles 

digitalt. De pårørende finder møderne mellem pårørenderådet og ledelsen af stor vigtighed for 

sikre en kobling mellem beoerne og ledelsen. 

På den baggrund ønsker Venstre oplyst følgende om pårørenderåd i Aarhus Kommune: 

1. På hvilke bosteder er der pårørende råd? Oversigt ønskes. 

2. Hvordan vælges/udpeges rådende? 

3. Hvilken indflydelse har rådende på det enkelte bosted? (giv gerne eksempler på steder 

hvor ledelsen har bedt om rådgivning) 

4. Laves der i rådsarbejdet en skilning mellem pårørende, hvor der er værgemål og hvor 

der ikke er? I givet fald hvordan? 

5. Hvor mange pårørende vejledere er der i kommunen? Er alle uddannet? 

6. Hvilke opgaver har pårørende vejlederne? Hvor mange timer bruges der på 

vejledningsarbejdet? 

 

På forhånd tak 

Almaz Mengesha, Venstre 


